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*Please Stand
報告事項
一.
全體教牧同工及執事們恭賀大家聖誕節蒙福。
二.
今天是聖誕主日，我們將點燃「基督之燭」(西1:15-20)。願我們預備心迎接主的降生。

三.
今日教會崇拜將舉行浸禮，受浸者為陳宜璇姊妹；並歡迎新會員：Lauren (Golden) Roland，肖俊惠姊妹及魏讚祟弟兄。請為他們代禱及歡迎他們成為這教會的成員。
四.
陳令弟兄為了紀念其妻陳薛久美姊妹安息週年，奉獻本主日午餐。願主繼續安慰陳令弟兄及家人。
五. 
聖誕音樂崇拜繼績於今天下午2:00在教會舉行，由教會聯合詩班獻唱“何等權能大奇妙”，會後有精美茶點招待。兒童節目(四歲至五年級)在301室，亦有三歲以下的幼兒照顧(#109)。敬請邀約尚未信主或未有教會歸屬的親友同寅參加。
六.
週三晚中英聯合祈禱會於12月23日晚8:00在教會舉行，為教會關懷事工禱告，由謝希平執事帶領。

七.
12月25日和2016年1月1日週五課後課業輔導TGIF，週五晚的青少年及兒童節目，因為聖誕節及新年假期暫停，將於明年1月8日週五晚復課。

八.
下主日12月27日為中文堂主日崇拜9:45開始；英文堂崇拜11:30開始。

九.
凡奉獻捐款希望於本年度報稅者，請務必在12/27下主日送繳教會。

十.
教會辦公室將於12月25日(週五)休聖誕假期。
十一.  12月31日週四晚上10:30至12:00將於教會正堂舉行跨年禱告會，由卯思興牧師帶領。晚上10:00請攜帶一點心同來分享茶敘。請弟兄姐妹們預留時間參加。12月30日週三晚例行禱告會暫停一次。
十二.   2016年元月1~2日兩天(週五~週六)教會舉辦新年特會，上午10:00聯合崇拜；下午1:30為執事與小組長研習會。請參考夾頁單張。
十三.  卯思興牧師將於12月23-24日休假；Pastor Jay Cordova則12月22-24日休假。
ANNOUNCEMENTS

1. 
Christmas greetings and blessings to all from the church staff and all the deacons. 
2.
We will light the CHRIST candle this morning as we prepare to celebrate the Christmas season. 
3.
Christmas Baptism is held this morning. The newly baptized is Angel Chen. We also welcome Lauren (Golden) Roland, John Wei, Jun Hui Xiao into church membership. Please remember them in your prayers and welcome them into the church family. 

4.
Today’s lunch is donated by Brother Philip Chen in memory of his late wife, sister Jenny Chen. May we continue to pray for the Chen family.   

5.
All Church Christmas Celebration continues with a final performance this afternoon at 2:00 pm, refreshments to follow.  Children Program from age 4 to 5th grade will meet on the third floor. Childcare is available for children age 3 and younger in #109. Please reserve the time for this special churchwide celebration and invite your family and non-Christian friends.

6.
Joint Wednesday Night Prayer meeting will be held on 12/23 at 8 pm and led by Deacon Hsiping Chu focusing on Caring ministry.

7.
Attention Parents! There will be No Friday TGIF, Children program nor Youth program at church on 12/25 and 1/1/2016 due to the Christmas and New Year holidays. All programs will resume on 1/8/2016.

8.
Next Sunday’s CrossPointe English worship service is at 11:30 am. 
9.
2015 Donations. Donations to the credit for tax purposes must be offered by 12/27, the last Sunday of December.

10. The church office will close for the Christmas Holiday on 12/25 Friday.
11.
Joint Watch Night Prayer meeting will be held at church on 12/31 Thursday evening from 10:30 -12:00 Midnight. Refreshments will be served starting at 10 pm. Please reserve that time to come join us and to bring a refreshment to share. There will be NO Wednesday Night Prayer meeting on 12/30.
12.
The church will host New Year Revival Worship on Jan. 1-2 Friday-Saturday at 10 am at church and Deacon and Small Group Leadership Training at 1:30 pm. Please see insert for detailed info.
13.
Rev. Mao will be out of the office from 12/23-24; Pastor Jay from 12/22-24.   
